
ZÁPIS 
Zápis z Členské schůze SVPZP

Datum konání: 20. 4. 2010 10.00 hod 
Místo konání: Praha, Na Perštýně
Jednání se zúčastnilo 15 členů

Schůzi a řídil a moderoval předseda ing. Krupička. 
Přivítal přítomné a sdělil omluvu členů výboru (Eva Tichá, Renata Adlová, Zdeněk Jakubský 
a  Michal  Jura).  S ohledem na  velmi  malý  počet  přítomných  předseda  (očekávajíc  možné 
pozdní příchozí) schůzi zahájil se zpožděním 15 min.
1. Prvním bodem programu bylo zvolení hlasovací komise. Předseda navrhl jejími členy 

pí. Miroslavu Krůdlovou (Ergon a s.) a pí. Blanku Novákovou (Patron – Bohemia a.s.) 
Hlasovací komise byla jednomyslně schválena.

2. Dále byl schvalován program. Předseda navrhnul program, který krátce před konáním 
jednání rozesílal členům via e-mail. Z pléna vzešel jeden pozměňující návrh: ing. Tichý 
si přál plénu sdělit poznatky z prováděných elektrorevizí. Bylo jednomyslně schváleno, že 
schůze se bude řídit dle předsedou navrženého programu, včetně navržené změny.

3. Předseda  přivítal  přítomného  hosta,  Petra  Ochodka  z firmy  Tempo  Training  s.r.o. 
Přítomné  v krátkosti  informoval  o  svém  postupu  ve  věci  pravděpodobné  budoucí 
spolupráce s firmou Tempo (a následně i s firmou AMITY Enterprises a.s.) při podání 
žádosti o EU dotaci v rámci Výzvy č. 52: „Zvýšení adaptability zaměstnanců podniku 
v profesních oborových a odvětvových sdruženích“.
Ing.  Krupička  vysvětlil,  že  žádost  byla  ve  spolupráci  s firmou  Tempo na  MPO ČR 
podána velmi narychlo a prozatím pouze tak, aby vyhověla všem formálním požadavků. 
Proto  jsou  za  SVPZP  do  programu  vzdělávání  přihlášeny  firmy:  Delfi,  ING 
Corporation,  Inter  Meta,  Malík  & spol.,  Orthopom,  Ortika,  Proma  Reha.  V případě 
nezájmu těchto  firem není  nutné,  aby se  do projektu  zapojily.  Seznam účastníků  je 
možné po schválení měnit. Firmy musí vyhovět formálním požadavkům. Jeden z nich je 
ten, že vzdělávání a dotační program je určen pouze pro pracovníky, kteří mají výkon 
práce mimo území hl. m. Prahy. Firma může mít sídlo v Praze, pracovníci musejí mít 
působnost mimo hlavní město.

4. Petr Ochodek z firmy Tempo Training & Consulting s.r.o. přítomným odprezentoval 
podrobnosti týkající se Výzvy č. 52. Poté proběhla poměrně široká a podrobná diskuze. 
Bylo konstatováno, že pan Ochodek bude pravidelně členy SVPZP informovat o situaci 
a stavu čerpání finančních prostředků a o veškerých procesech a náležitostech s naší 
účastí  v tomto  dotačním  programu  spojených.  Nejbližším  termínem  bude 
pravděpodobně další členská schůze v září. Představenstvo bude informováno průběžně.

5. Členská schůze všemi přítomnými členy odsouhlasila dosavadní postup předsedy Ing. P.  
Krupičky ve věci zapojení SVPZP do evropského dotačního programu Výzvy č. 52.

6. Za nového člena SVPZP byla přijata firma Reja spol. s r.o. (Brno). Předseda SVPZP 
členskou schůzi informoval, že přihláška byla dle Stanov SVPZP řádně projednána na 
Představenstvu  a  toto  nemělo  k přijetí  žádné  výhrady.  Firma  Reja  spolu  s podáním 
přihlášky  již  uhradila  členský  příspěvek  za  rok  2010.  Po  sdělení  těchto  informací 
vystoupil  jednatel  společnosti  Reja,  p.  René  Škrobánek  a  přítomným  svojí  firmu 
představil a zodpověděl dotazy z pléna. 
Poté bylo hlasováno o přijetí firmy Reja spol. s r.o. za člena SVPZP. 100% přítomných 
bylo pro přijetí, nikdo nebyl proti ani se nezdržel hlasování. Pan Škrobánek se po přijetí 
ihned zapojil do činnosti na Členské schůzi.
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7. Předseda kontrolní komise, ing. Pavel Tichý (Erilens s.r.o.) přednesl Zprávu Kontrolní 
komise SVPZP o hospodaření Společenstva za rok 2009. Zpráva je nedílnou součástí 
tohoto Zápisu ČS.
Tato zpráva byla předběžně projednána na společné schůzi Představenstva a Kontrolní 
komise a nebyl proti ní vzneseny žádné námitky. Stejně tak byla přednesená Zpráva KK 
odsouhlasena 100% členů, nikdo nebyl proti ani se nezdržel hlasování.

8. Místopředsedkyně představenstva Šárka Dvořáková podrobně informovala přítomné o 
dosavadní činnosti pracovní skupiny SVPZP – VZP. Jednání probíhají od ledna tohoto 
roku na Ústředí VZP a byla zahájena na popud předsedy Krupičky, předsedy Asociace 
VDZP JUDr. Kopečka a ředitele VZP MUDr. P. Horáka. 
Již  proběhla  dvě  řádná  jednání  této  pracovní  skupiny  a  v květnu  proběhne  další. 
Předmětem  jednání  jsou  otázky  vydávání  Číselníku  VZP  a  zejména  názvosloví  a 
kategorizace některých ZP (vozíky, kočárky). Za SVPZP se nejčastěji účastní Krupička, 
Dvořáková a Kotík.

9. Předseda dále přítomné shrnul informace, které na jednáních získali členové pracovní 
skupiny SVPZP – VZP. M.j. byli přítomní informováni takto:

a. Číselník bude vycházet minimálně 2x ročně v předem stanovených termínech 
(1.1. a 1.7.), všechna ostatní vydání jsou zcela v kompetenci VZP a ta je bude 
vydávat v termínech pro ni nejvýhodnějších a potřebných.

b. VZP nemůže rozesílat firmám informace o aktualizacích Číselníku, je možné si 
ale nastavit aktualizace na stránce www.vzp.cz/cms/internet/cz/rss.jsp 

c. VZP neuvažuje  o  tom,  že  by  opětovně  zavedla  zveřejňování  Číselníku  ZP 
(poukaz a ZUM) pro nesmluvní subjekty v jiné podobě, než je pdf. 

d. Smluvní partneři VZP informace získávají přes datové rozhraní. 
e. VZP nemá zájem bránit firmám v přístupu do Číselníku (s novými produkty), 

zároveň  bude  ráda,  pokud  s ní  budou  firmy  spolupracovat  při  vyřazování 
starých a nepoužívaných kódů.

10. Ing. Tichý informoval přítomné o zkušenostech s pravidly pro provádění elektrorevizí. 
Firma Erilens s.r.o. revize elektro s odvoláním na znění Zák. 309/2006 a souvisejících 
nařízení vlády (NV 378/2001 - kterým se stanoví bližší požadavky na bezpečný provoz 
a používání strojů, technických zařízení, přístrojů a nářadí). Dle vyjádření ing. Tichého 
kontrolní orgány opírají svoji činnost také o formulaci Zákoníku práce (262/2006 Sb.): 
„stroje a zařízení mají být kontrolovány, udržovány a revidovány.“ U elektrospotřebičů 
používaných v kancelářích se revize provádějí každé tři roky,  u elektrických strojů a 
zařízení ve výrobě je frekvence 1 rok.

11. Byl  projednáván návrh  „Smlouvy o  úhradě  členských příspěvků a  úhradě  faktur  za 
služby  ve  smyslu  Stanov  SVPZP“.  Tento  materiál  byl  předem  projednán 
Představenstvem a účastníkům ČS byl předán při prezentaci. Účastníci ČS se shodli na 
tom, že podepsání takto navržené Smlouvy je v souladu se zájmy SVPZP a doporučili  
její podepsání všemi členy.

Členskou schůzi ukončil předseda ve 12:30, a to s konstatováním, že věří, že se příště sejde 
mnohem více členů. Účast na úrovni necelých 37 % je skutečně žalostně nízká.

..........................................
údaje o hlasování ověřila: Mirka Krůdlová

..........................................
zapsal: Pavel Krupička
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